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Vragen van het lid Teeven (VVD) aan
de minister en de staatssecretaris van
Justitie over de opsporing van een
ontvluchte gevangene. (Ingezonden
10 december 2009)

1
Was het om redenen van opsporing
dat met vertraging door het Landelijk
Parket de media en de bevolking
werden geïnformeerd over de
ontsnapping van A. N.? Zo nee, wat
was dan de reden van het (te) laat
informeren van de bevolking via de
media?1

2
Is er contact geweest met de
burgemeester van Arnhem over de
ontsnapping van A. N.? Zo ja,
wanneer heeft dat contact
plaatsgevonden? Is het waar, zoals de
burgemeester van Arnhem stelt, dat
het Landelijk Parket de bevolking veel
te traag en beperkt informeerde, wat
onnodige onrust heeft veroorzaakt?

3
Is het waar dat (opnieuw) rekening is
gehouden met de privacy van een
ontsnapte gevangene door het
Landelijk Parket bij de afweging of
onder de bevolking de ontsnapping
bekend zou worden gemaakt? Bent u
van mening dat dit een goede
afweging is geweest? Zo nee, gaat u
met de leiding van het Landelijk
Parket in gesprek om dit in de
toekomst te voorkomen?

4
Is het waar dat media, die geen
contract met het ministerie van
Justitie hebben getekend, worden
uitgesloten van de verspreiding van
opsporingsinformatie? Acht u dit een
zorgvuldige gang van zaken? Hoe
gaat u dit in de toekomst voorkomen?

5
Wat gaat u doen om in de toekomst
te voorkomen dat bij een dergelijke
calamiteit ’contracten’ met justitie
een voorspoedige opsporing van een
ontsnapte crimineel in de weg staan?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van de leden
Van Haersma Buma en Jager (beiden
CDA), ingezonden 10 december 2009
(vraagnummer 2009Z24082).

1 De Telegraaf, 9 december 2009: «Grove
fouten bij opsporen Noach».

Antwoord

Antwoord van minister Hirsch Ballin
(Justitie), mede namens dee
staatssecretaris van Justitie
(ontvangen 25 januari 2010) Zie ook
Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2009–2010, nr. 1125

1
Voor het antwoord op deze vraag
verwijs ik u naar het antwoord op
vraag 4 van de leden Van Haersma
Buma en Jager (Aanhangsel

Handelingen, vergaderjaar
2009–2010, nr. 1347).

2
Er is geregeld contact geweest tussen
het Openbaar Ministerie en de
gemeente Arnhem. Over de inzet van
het opsporingsmiddel
opsporingsberichtgeving en de
besluitvorming daartoe, verwijs ik u
naar het antwoord op vraag 4 van de
leden van Van Haersma Buma en
Jager (Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2009–2010, nr. 1347).

3
Voor het antwoord op deze vraag
verwijs ik u naar het antwoord op
vraag 4 van de leden Van Haersma
Buma en Jager (Aanhangsel
Handelingen, vergaderjaar
2009–2010, nr. 1347).

4 en 5
Ja, in de Aanwijzing
opsporingsberichtgeving die
hierboven is aangehaald, is bepaald
dat opsporingsberichtgeving alleen
kan worden uitgezonden of
gepubliceerd als er een
overeenkomst is gesloten tussen de
mediapartner en de Staat der
Nederlanden. Een en ander is uw
Kamer overigens eerder gemeld
(Kamervragen van het lid De Wit (SP),
Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2007–2008, nr. 2597).
Het sluiten van een overeenkomst
acht ik daarom een zorgvuldige gang
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van zaken. Overigens is het ook
mogelijk voor één geval een
overeenkomst te sluiten.
(zie verder het antwoord op vraag 4
van de leden Van Haersma Buma en
Jager, Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2009–2010, nr. 1347).
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